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Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel� Testületének 2006. június 26-án 
megtartott munkaterv szerinti ülésér�l. 
 
Jelen vannak: A Polgármester, a Jegyz�, a települési képvisel�k a mellékelt jelenléti ív szerint, 
illetve a meghívott vendégek és az Ügyvédi Iroda képvisel�i. 
 
 
Benkó István polgármester: Köszönti a képvisel�-testület megjelent tagjait, köszönti a napirendi 
pontok el�adóit és Sülysáp Nagyközség lakosságát.  A határozatképesség megállapítása után az 
ülést megnyitotta. Tájékoztatja a jelenlév�ket, hogy az ülésr�l hanganyag készül. 
 
 
Jegyz�könyv hitelesít�nek Lányi György képvisel� urat javasolja felkérni. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal Lányi György települési képvisel�t 
megválasztotta jegyz�könyv hitelesít�nek.  
 
Benkó István polgármester: Napirend el�tti megtárgyalásra javasolja a lejárt határidej� 
határozatok végrehajtásáról szóló jelentést. Kérdezi, hogy a kiadott  jelentéssel kapcsolatban 
észrevétel, kérdés van-e ?  
 
Hozzászóló:  Lányi György 
 
Cseri Péter, az OKSB elnöke:  Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság legutóbbi ülésén 
tárgyalta a díszpolgárok nyilvántartásának módját. A Bizottság úgy foglalt állást, hogy tablót 
kellene készíttetni, ha a Képvisel�-testület is egyetért a javaslattal. A tablón szerepelne a 
díszpolgárok fényképe egy rövid életrajzi leírással. A tabló elhelyezésére a M�vel�dési Központban 
lenne megfelel� hely. A tabló elkészítésére a Bizottság árajánlatokat fog beszerezni. 
 
A Képvisel�-testület 11 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a lejárt határidej� határozatokról 
szóló jelentést, és az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete elfogadta a lejárt határidej� 
határozatok végrehajtásáról szóló jelentést.  
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
 
 
Benkó István polgármester: Javaslatot tesz a meghívóban szerepl� napirendi pontok tárgyalására, 
illetve tájékoztatja a Képvisel�-testület tagjait, hogy a kiküldött anyag alapján az egyebek 
kiegészülnek még képvisel�i indítványokkal. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal egyetértett az alábbi napirendi pontok 
tárgyalásával: 
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NAPIRENDI PONTOK: 
 
1./ Oktatási intézmények beszámolója a 2005/2006. tanévr�l 
 
 El�adó: Oktatási intézmények vezet�i 
 
2./ Sportkör beszámolója 
 
 El�adó: Veres László, a Sportkör elnökhelyettese 
 
3./ A Nyugdíjasklub beszámolója m�ködésér�l 
 
 El�adó: Korponai Lászlóné, a Nyugdíjasklub elnöke 
 
4./ A Pénzügyi Bizottság beszámolója munkájáról 
 
 El�adó: Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
5./ A Polgármester féléves munkájáról szóló beszámoló  
 
 El�adó: Benkó István polgármester 
 
6./ Egyebek: 
 
 a./  A Faluszolga Kft. által készített szerz�déstervezet egységárakkal és pontos  
    mennyiségekkel az átalánydíjas szerz�désekre vonatkozóan. 
 
  El�adó: Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója 
 
 b./  Biess Elemér Sülysáp, Nyárfa u. 4. szám alatti lakos kártérítési ügyei 
  
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�könyv 
  
 c./ „Aranypajzs” Patika értékbecslése 
 
  El�adó: Benkó István polgármester  
 
 d./ Dózsa György úti óvoda pincéje helyreállításának árajánlatai 
  (szóbeli el�terjesztés) 
 
  El�adó: Benkó István polgármester  
 
 e./ A nagyközség honlapjának megújítása, üzemeltetése, rendszeres frissítése 
 
  El�adó: Horinka László települési képvisel� 
 
 f./ Képvisel�i indítványok  
 
  El�adó: Kecser István települési képvisel� 
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 g./ Képvisel�i indítványok 
 
  El�adó: Horinka László települési képvisel�  
 
 h./ Képvisel�i kérdés a polgármester úrhoz 
 
  El�adó: Horinka László települési képvisel�  
 
 i./ A Pensió 17. Kft. ajánlata óvodai, iskolai és feln�tt közétkeztetésre  
 
  El�adó: Benkó István polgármester 
 
 

 
ZÁRT ÜLÉS: 

 
 j./ Orbán Jánosné Sülysáp, Erkel F. u. 22. szám alatti lakos kártérítési ügye 

 
  El�adó: Zemen József, a Népjóléti és Rehab. Bizottság elnöke 

 
 k./ 2. sz. háziorvosi körzet megüresedett álláshely betöltése 

  (szóbeli el�terjesztés) 
 

  El�adó: Benkó István polgármester  
 

 
Horinka László: Javaslatot tesz a napirendi pontok módosítására. Mindenképpen a 3./ napirendi 
pontokat kell el�bb tárgyalni, hiszen ezzel kapcsolatban vendégek is érkeztek, utána kellene 
tárgyalni a Faluszolga Kft. el�terjesztését, ami a 6/a. napirend.  
 
A Képvisel�-testület egyhangúlag egyetért a felvetett javaslattal. 
 
1./ NAPIRENDI PONT: 
Oktatási intézmények beszámolója a 2005/2006. tanévr�l  
 
 
Benkó István polgármester: Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság legutóbbi ülésén tárgyalta 
a beszámolókat. Kérdezi, hogy a Bizottság részér�l van-e kiegészítés ? 
 
Cseri Péter, a OKSB elnöke:  A beszámolókat a bizottság tárgyalta, mindegyiket elfogadásra 
javasolja a T. Képvisel�-testületnek. A Móra Ferenc Általános Iskola létszámcsökkentése a 
gyereklétszám csökkenése miatt adódik.  
A Szent István Általános Iskolánál felvet�dött egy igény a tornaterem megközelítésére 
vonatkozóan. A Bizottság úgy döntött, hogy a lehet�séget majd a következ� évi költségvetés 
összeállításánál kell keresni.  
A Mátyás király utcai óvoda felújítását nagy örömmel fogadtuk. 
A képvisel�i fogadóórán felvet�dött az intézmények nyitvatartásának meghosszabbítása, mivel 
vannak olyan szül�k, akik a munkábajárásuk miatt kérnék, hogy 18.00 óráig tartsanak nyitva, illetve 
reggel is jó lenne, ha egy kicsit korábban nyitnának. Kérdezi az intézményvezet�ket, hogy mit lehet 
ezzel kapcsolatban tenni ?  
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Bálint Sándorné, az Összevont Napköziotthonos Óvoda vezet�je:  Újból szeretné megköszönni 
a Mátyás király úti óvoda rendbetételéhez a hozzájárulást. A beszámolóban szerepel a nyári 



felújítások tervezése. A szippantás a sápi óvodánál nem megoldott, mert a Faluszolga Kft-nek nincs 
hozzá megfelel� felszerelése.  
A nyitás és a zárás kérdését minden év elején megbeszélik a szül�kkel.  Neki még a szül�k nem 
jelezték, hogy igény lenne a 18.00 óráig tartó nyitvatartásra. Ha erre többen jelzik igényüket, akkor 
kénytelenek lesznek alkalmazkodni a kéréshez.  
 
Benkó István polgármester: Ha a hosszabb nyitvatartásra igény van azzal foglalkozni kell az 
intézményvezet�knek, és dönteni kell majd a testületnek is ebben a kérdésben. Még hozzá sem 
érkezett ezzel kapcsolatban megkeresés.  
Javasolja a Képvisel�-testületnek az Összevont Napközi Otthonos Óvoda beszámolójának 
elfogadását. 
 
 
A Képvisel�-testület 10 igen és 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta az Összevont Napközi 
Otthonos Óvoda Vezet� Óvón�jének beszámolóját a 2005/2006. tanévr�l. 
 
Megköszönve a Nevel�testület 2005/2006. tanévben végzett munkáját Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Képvisel�-testülete a beszámolót elfogadja. 
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
 
 
Móra Ferenc Általános Iskola beszámolója a 2005/2006. tanévr�l 
 
Benkó István polgármester: Van az intézménynél a gyermeklétszám csökkenése miatt egy 
felesleges létszám. Mikortól tervezik a leépítést ? Véleménye szerint a nyárra nem kellene 
megtartani a létszámot.  
 
Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója: A tanév szeptember 1-t�l 
augusztus 31-ig tart. A szabadságot mindenképpen ki kell adni, így csak a munkaviszony 
megszüntetése augusztus 31. napjával fog megtörténni. Az intézmény nyitvatartását szül�i 
értekezleten meg fogjuk beszélni. Az elmúlt tanévben egy szül� jelezte ezzel kapcsolatos igényét, 
ami megoldásra talált.  
 
Benkó István polgármester: Véleménye szerint a munkaviszony megszüntetésének id�pontja 
legyen augusztus 15.  
Több hozzászólás nem lévén kéri a Képvisel�-testületet a beszámoló elfogadására. 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 

����
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Móra Ferenc Általános 



Iskola Igazgatójának beszámolóját a 2005/2006. tanévr�l. 
 
Megköszönve a Nevel�testület 2005/2006. tanévben végzett munkáját Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Képvisel�-testülete a beszámolót elfogadja. 
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megtárgyalta a Móra Ferenc Általános Iskola 
létszámcsökkenésével kapcsolatos el�terjesztés. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy a gyermeklétszám csökkenése miatt  egy státuszt, illetve a 
státuszhoz kapcsolódó teljes bér és járulékok költség visszavonását rendeli el 2006. augusztus 15. 
napjával. 
 
Határid�: 2006. augusztus 15. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója  
 
 
Szent István Általános Iskola beszámolója a 2005/2006. tanévr�l 
 
Kecser György, a Szent István Általános Iskola igazgatója: Annyit szeretne elmondani, hogy a 
múlt héten hazaérkezett Erdélyb�l a körutazáson résztvett csapat baj nélkül, élményekkel teli. Az 
egyik tábor pedig már megjárta a Mátrát.  
A nyitvatartással kapcsolatban már két évvel ezel�tt volt olyan, hogy egy szül� kérte, hogy 
korábban jöhessen a gyermeke. Ebb�l nem tudunk rendszert csinálni. Ezek az iskolák nem 
iskolaotthonosak, nem is így m�ködnek. Év elején mindig megtalálhatók a konkrét igényekkel. A 
napköziben rendelkezésre áll a felügyelet.  
 
Benkó István polgármester:  Zárjuk le a napirendi pont tárgyalását. Célul kell kit�zni az oktatási 
és nevelési munka folyamatos javítását a meglév� lehet�ségek kihasználásával. Köszöni a 
beszámolókat. Kéri a T. Képvisel�-testületet a beszámoló elfogadására. 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Szent István Általános 
Iskola Igazgatójának beszámolóját a 2005/2006. tanévr�l. 
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Megköszönve a Nevel�testület 2005/2006. tanévben végzett munkáját Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Képvisel�-testülete a beszámolót elfogadja. 
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Benkó István polgármester 



 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
A sportkör beszámolója 
 
Cseri Péter, az OKSB elnöke: A Bizottság megtárgyalta a Sportkör beszámolóját is. Kérem, hogy 
a Képvisel�-testület tárgyalja meg a napirendet annak ellenére is, hogy az el�terjeszt� nem tudott 
megjelenni az ülésen. A Bizottság elfogadja a sportkör beszámolóját. Felmerült olyan probléma, 
hogy gondok voltak a sportcsarnok használati díjával kapcsolatban, melyek már a már megsz�ntek. 
A teekwondo szakosztály is használja a sportcsarnokot. Kérem a  Sportkört�l, hogy ezt vegyék 
figyelembe a teekwondo javadalmazásánál. A Sportkör vízdíjával kapcsolatban született a 
bizottsági ülésen egy javaslat a Képvisel�-testület felé, miszerint át kellene vállalnia a vízdíj 
fizetését. Tulajdonképpen közterületr�l van szó és úgy méltányos, ha nem kellene a támogatásból 
erre fordítaniuk. A Sportkör nem kap olyan támogatást, ami a sülyi focipálya bekerítésére lenne 
fordítható. Ezt a témák a Sportkört�l függetlenül vetette fel a bizottság. A Bizottság javasolja, hogy 
az általános tartalékkeretb�l szánjon erre a bekerítésre összeget a Képvisel�-testület.  
 
Hozzászólók: Kecser István, László Ferenc, Horinka László , Lukács István,  
 
 
Benkó István polgármester: A futballpálya pár évvel ezel�tt lett bekerítve, de sajnos több helyen 
letaposták a kerítést. Az Intézményvezet�nek, illetve pedagógusainak oda kellene a jelenségre 
figyelni .A bérleti díj kérdéssel kár most foglalkozni, hiszen az már meg lett szavazva. Ha lesz majd 
lehet�ség, akkor foglalkozik ezzel a kérdéssel a Képvisel�-testület.  
Javasolja a Képvisel�-testületnek a Sportkör beszámolójának elfogadását. 
 
A Képvisel�-testület 10 igen és 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Sportkör 2005. évi gazdálkodásáról 
szóló beszámolót. 
 
Megköszönve a Sportkör tevékenységét Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-
testülete a beszámolót elfogadja. 
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
 
 
Benkó István polgármester: A pálya locsolását eddig is az Önkormányzat fizette, esetleg most ezt 
a tényt er�sítsük meg, hogy a locsoláshoz és az épületben használt vízdíjat átvállalja az 
Önkormányzat.  
 

7 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Sportkör 2005. évi gazdálkodásáról 
szóló beszámolót. 



 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy a focipálya locsolásához és az épületben használt vízdíjat 
átvállalja. 
 
Határid�: folyamatos 
Felel�s: Benkó István polgármester 
  Veres László, a Sportkör elnökhelyettese 
 
 
Cseri Péter, az OKSB elnöke: Volt egy olyan javaslat is a Bizottság részér�l, hogy a focipálya 
kerüljön teljes egészében bekerítésre.  
 
Benkó István polgármester: Egyetért a pálya bekerítésével úgy, hogy az els� részen, ahol pár éve 
lett kerítés építve, ott csak javítani szükséges, a hátsó részen pedig egy betonalappal, vasúti 
betontalpakkal  együtt kell a kerítést megépíteni. 
 
A Képvisel�-testület 9 igen, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta az Oktatási, Kulturális és Sport 
Bizottság javaslatát a focipálya bekerítésével kapcsolatban. 
 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy a focipálya kerítését az els� részen ki kell javítani, viszont 
a hátsó részt teljes egészében meg kell építeni, egy betonalappal, vasúti betontalpakkal együtt. 
 
Határid�: 2006. szeptember 1. 
Felel�s: Cseri Péter, az OKSB elnöke 
  Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoport 
  Faluszolga Kft. Ügyvezet� Igazgatója 
 
Horinka László: A beszámolóban elhangzott, hogy évr�l évre megrendezésre kerül a 
„FALUKUPA”. Javasolja, hogy az Önkormányzat ajánljon fel egy különdíjat max. 10.eFt értékig., 
a Bizottság pedig gondoskodjon a beszerzésr�l és az átadásról.  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Horinka László képvisel� úr 
javaslatát, mely szerint az Önkormányzat a minden évben megrendezésre kerül� „FALUKUPA” 
alkalmából adjon át egy különdíjat 10 eFt értékig. 
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A Képvisel�-testület a javaslattal egyetért és felkéri az OKSB elnökét, hogy gondoskodjon a 
különdíj beszerzésér�l és átadásáról. 
 
Határid�:  folyamatos, illetve minden évben a „FALUKUPA” megrendezésének id�pontja 
Felel�s: OKSB Elnöke 
 
 
Cseri Péter, az OKSB elnöke:  Az Ügyvédi Iroda Képvisel�ihez lenne kérdése: a társadalmi 



szervezetek részére megszavazott támogatások felhasználását számonkérheti-e a Képvisel�-testület 
? 
 
Dr. Pérchy Attila ügyvéd: A beszámoló módját, formáját meg lehet határozni. Erre törvény által 
el�írt jogszabály tudomása szerint nincs, de utána fog nézni.  
 
 
3./ NAPIRENDI PONT: 
A Nyugdíjasklub beszámolója m�ködésér�l 
 
Cseri Péter, az OKSB elnöke: A Bizottság tárgyalta a Barátság Nyugdíjasklub beszámolóját, és 
azt elfogadásra javasolják. Az elmúlt napokban a postaládájában talált egy levelet, ami arról szólt, 
hogy a Nyugdíjasklub szétvált. Ezzel kapcsolatban kéri a Klub Vezet�jét, hogy legyenszíves 
nyilatkozni a szétválás okáról. Szeretné, ha 1 hónapon belül a szétválás okáról kaphatna egy 
tájékoztatást.  
A Nyugdíjasklub beszámolóját az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elfogadásra javasolja a 
Képvisel�-testületnek. 
 
Benkó István polgármester: � is kapott ilyen levelet, s�t a Hivatalban járt nála ezzel kapcsolatban 
egy küldöttség is. Akkor azt gondolta, hogy megértették, hogy Sülysápon célszer� egy 
nyugdíjasklub fenntartása, akik Sülysáp érdekeit és színeit képviselik.  
 
Korponai Lászlóné, a Nyugdíjasklub elnöke: Elmondja, hogy 9 éve a klub vezet�je. Akkor már 
úgy vette át a klubot, hogy volt egy pávakör és volt egy kultúrcsoport. Már akkor is voltak 
problémák, de úgy t�nt, hogy sikerült megoldani. Sajnos csak rövid ideig volt jó a kapcsolat. A klub 
igen tartalmas és mozgalmas életet él. Sajnos el�fordul olyan is, hogy a saját pénzb�l kell 
kiegészíteni pld. az utazási költséget. A másik csoportnak ez nem nagyon tetszik, nekik vannak 
külön útjaik is. 7-8 f�, akik leváltak, �k nem a Nyugdíjasklub összejövetelein vesznek részt, hanem 
baráti összejövetelekre járnak. Nem a Nyugdíjasklub szétválásáról van szó, hanem arról, hogy 7-8 
f� szeretne külön szerepelni.  
 
Benkó István polgármester: 240 tagja van a Nyugdíjasklubnak. Véleménye szerint a pénzügyi 
gazdálkodásuk jó. A Nyugdíjasklub Sülysáp színeit képviseli, éppen ezért is jó lenne, ha együtt 
maradnának. Javasolja a beszámoló elfogadását. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

�������������������������������� !�"� ����� ��������������������������������� !�"� ����� ��������������������������������� !�"� ����� ��������������������������������� !�"� ����� �����

����
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Barátság 
Nyugdíjasklub 2005. évi munkájáról, gazdálkodásáról szóló beszámolót.  
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Megköszönve a Nyugdíjasklub munkáját, a beszámolót a Képvisel�-testület elfogadja. 
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
6/a. NAPIRENDI PONT: 
A Faluszolga Kft. által készített szerz�déstervezet egységárakkal és pontos mennyiségekkel az 
átalánydíjas szerz�désekre vonatkozóan 
 



Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója: Tisztelettel köszönti az ülésen 
megjelenteket. Felmerült egy olyan kérdés, hogy az általános elszámolás szerint végzett munkákat 
szerz�dés szerint módosítsuk, hiszen a szerz�désben szerepl� összegek nem felelnek meg. Most 
már összegzésre, illetve leírásra került a 2005. évben végzett munkák összegét. A területek 
felmérésénél nem volt olyan eszközük, amivel ezt meg tudták volna tenni.  
 
Benkó István polgármester: Véleménye szerint egy komplettebb anyagot kellett volna 
összeállítani. Az elkészített anyag kevés ahhoz, hogy a Képvisel�-testület dönteni tudjon róla.  
 
Hozzászólók: Kecser István, Cseri Péter 
 
Benkó István polgármester: A Kft-nek össze kell állítani egy olyan árajánlatot, ami elfogadható, 
és az augusztusi testületi ülésre kerüljön a testület elé, konkrétan meghatározva  m2-enként a 
kaszálás árát, gépenként, földmunkagép és egyéb gépek teljesítmény szerinti díját. Meghatározva 
legyen a teljesítmény a kifizetés mögött. 
 
A Képvisel�-testület 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

�������������������������������� !�"� ����� ��������������������������������� !�"� ����� ��������������������������������� !�"� ����� ��������������������������������� !�"� ����� �����

����
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete tárgyalta a Faluszolga Kft. által 
készített szerz�déstervezetet egységárakkal és mennyiségekkel az átalánydíjas szerz�désekre 
vonatkozóan.  
 
Felkéri a Faluszolga Kft. Ügyvezet� Igazgatóját, hogy az augusztusi testületi ülésre készítsen egy 
komplett anyagot, amit a testület tárgyalni tud. 
 
Határid�: 2006. augusztus 8. 
Felel�s: Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója 
 
 
László Ferenc települési képvisel� az ülésr�l távozott. 
 
 
6/e. NAPIRENDI PONT: 
A nagyközség honlapjának megújítása, üzemeltetése, rendszeres frissítése 
 
 
Benkó István polgármester: Az el�z� ülésen már tárgyalta a Testület a honlap kérdését. Lehet  
hogy a honlap módosításra szorul. Kérdezi, hogy az el�terjeszt� Horinka László képvisel� úrnak 
van-e kiegészítése az anyaggal kapcsolatban? 
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Horinka László: Az el�terjesztés szerint egy teljesen új honlap készül, amit Pesti Zoltán készítene. 
A meglév� információk miatt az ismertet� jelleg� dolgok megmaradnának, de kib�vül különböz� 
információkkal, amihez külön informatikai hátteret biztosítanak. Egy új honlap elkészítéséért a 
piacon ma 500-1500 ezer forintot is elkérnek. Nekünk is ennyibe kerülne, ha az MCONET 
készítené.  Ezzel szemben Pesti Zoltán 50-100 ezer forint közötti összeget kér érte. Id�közben 
kiderült, hogy az MCONET már csak 44 eFt + ÁFA összeget kér a tárhely és a domin 
szolgáltatásért. Ez Pesti Zoltán árajánlatában 12 eFt. Javasolja a Képvisel�-testületnek Pesti Zoltán 
árajánlatának elfogadását úgy, hogy készüljön egy új honlap szeptember végéig. 
 
Pesti Zoltán: Informatika tanárként dolgozik egy szakközépiskolában, számítógéphálózatok, 
szerverek a szakterülete. Véleménye  szerint színvonalas honlapot lehetne készíteni. Ha van 



valakinek kérdése, arra szívesen válaszol. 
 
Hozzászólók:  Kecser István, Horinka László, Lukács István 
 
Szász Balázs informatikus:Szeretné megkérni a T. Képvisel�-testületet, hogy egy megbízási díjjal 
bízzák meg a honlap folyamatos frissítésével. Ez az összeg havi 10.eFt lenne.  
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal a következ� határozatot hozta: 
 

��#����������������������������� !�"� ����� ���#����������������������������� !�"� ����� ���#����������������������������� !�"� ����� ���#����������������������������� !�"� ����� �����
 
Sülysáp Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a nagyközség honlapjának 
megújítására, üzemeltetésére, rendszeres frissítésére vonatkozó el�terjesztést.  
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy Pesti Zoltánt (Sülysáp, Vörösmarty u.) megbízza az új 
honlap elkészítésével és rendszeres karbantartásával. A karbantartásért havi 10 eFt összeg 
kifizetésével értettek egyet.  
 
A Képvisel�-testület a honlap rendszeres frissítésével megbízza Szász Balázs informatikust, aki 
ezért havi bruttó 10 eFt összeg� megbízási díjat kap.  
 
A Képvisel�-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítse el a szerz�déseket a feladatokra 
vonatkozóan. A szerz�déseket a Polgármester írja alá. 
 
Az új honlap tartalmának kialakításával a Képvisel�-testület megbízza a Hivatal informatikusát és 
az OKSB-t. 
 
A rendszeres frissítéshez szükséges információk id�ben történ� megküldését a vállalkozó részére a 
Hivatal Jegyz�je szervezi meg az intézmények vezet�inek bevonásával. 
 
Határid�: folyamatos, illetve 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
  Szász Balázs informatikus 
  Pesti Zoltán vállalkozó 
  OKSB Elnöke 
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4./ NAPIRENDI PONT: 
A Pénzügyi Bizottság beszámolója munkájáról 
 
Benkó István polgármester: Kérdezi, hogy a beszámolóval kapcsolatban kérdés, hozzászólás 
esetleg kiegészítés van-e ? 
Ha nincs kérdés, hozzászólás, kiegészítés, akkor javasolja a beszámoló elfogadását. 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal a következ� határozatot hozta: 
 

��$����������������������������� !�"� ���$����������������������������� !�"� ���$����������������������������� !�"� ���$����������������������������� !�"� ����� ����� ����� ����� �����
 



 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság 
beszámolóját m�ködésér�l. 
 
Megköszönve a Pénzügyi Bizottság eddig végzett munkáját Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Képvisel�-testülete a beszámolót elfogadja. 
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
   
 
5./ NAPIRENDI PONT: 
A Polgármester féléves munkájáról szóló beszámoló  
 
Hozzászólók:  Horinka László, Csanádi Gábor,  Lányi György, Kecser István, Cseri Péter 
 
Benkó István polgármester:  Horinka úr kérdésére válaszolja, hogy június 8-án fontosabb  
elfoglaltsága miatt nem tudott a Pest Megyei Önkormányzat Dísztermében rendezett konferencián 
részt venni. Vannak olyan napok is, amikor több konferenciára kellene mennie.  
Véleménye szerint a bizottsági üléseken igenis vannak parttalan viták.  
Az oktatási intézmények nyitvatartásával kapcsolatban nem érti, hogy miért okoz problémát, ha � is 
tud ezzel kapcsolatban választ adni a lakosságnak.  
A sz�l�stelepi ágat  jelenleg a közhasznú foglalkoztatottak rendben tartják, most lefolyik a víz, de 
mindenképpen szükség van a vasút alatti átereszhez való átépítésre, az utak alatti átereszek lejjebb 
tételére.  
 
A Képvisel�-testület 3 nem, 6 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

��%����%����%����%����������������������������� !�"� ����� ���������������������������� !�"� ����� ���������������������������� !�"� ����� ���������������������������� !�"� ����� �����

����
Sülysáp Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Polgármester féléves munkájáról 
szóló beszámolót, és azt elfogadja. 
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
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6/b. NAPIRENDI PONT: 
Biess Elemér Sülysáp, Nyárfa u. 4. szám alatti lakos kártérítési ügye 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�:  A Pénzügyi Bizottság is tárgyalta a beadványt. Javasolták a 
Képvisel�-testületnek, hogy mivel a benyújtott kérelem nincs összhangban az Önkormányzat 
közelmúltban megalkotott, idevágó rendeletével, ezért a kárigény elutasítását javasolják a Képvisel� 
-testületnek.  
 
Benkó István polgármester:  Egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, és javasolja a kérelem 
elutasítását. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

�������������������������������� !�"� ����� ��������������������������������� !�"� ����� ��������������������������������� !�"� ����� ��������������������������������� !�"� ����� �����



����
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Biess Elemér Sülysáp, 
Nyárfa u. 4. szám alatti lakos kártérítési kérelmét, melyet egyhangúan elutasít. 
 
A Képvisel�-testület felkéri a Jegyz�t, hogy a kérelmez�t a határozatról értesítse. 
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
6/c. NAPIRENDI PONT: 
„Aranypajzs” Patika értékbecslése 
 
Benkó István polgármester: A legutóbbi ülésen olyan döntés született, hogy az értékbecslés után 
újra tárgyalja a Képvisel�-testület az „Aranypajzs” Patika kérelmét. Az értékbecsl� 38 mFt + ÁFA 
összegre értékelte az ingatlant, amit véleménye szerint ilyen magas összegért nem lehet értékesíteni.  
De természetesen a bérl�nek fel kell ajánlani ezért az összegért az ingatlant, aztán majd nyilatkozik, 
hogy megvásárolja-e vagy sem. Nyilvánvaló, hogy tud az árról, mert valószín�leg a felértékel�vel 
kommunikáltak ezzel kapcsolatban. A Pénzügyi Bizottság is tárgyalta az el�terjesztést,  támogatják 
az épület értékesítését a beruházásokkal növelt 38 millió Ft + ÁFA ár meghatározásával. Ha a 
gyógyszertárban színvonalemelést akarunk, komoly felújításokat kell elvégezni. (küls� homlokzat, 
tet� teljes felújítása, bels� átalakítás). 
 
Hozzászólók: Kecser István, Lányi György,  Horinka László, Cseri Péter, Lukács István 
 
Benkó István polgármester: A szerz�désben ki kell majd kötni, hogy ez az épület 
gyógyszertárként üzemelhet.  
 
 
A Képvisel�-testület 8 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

��&����������������������������� !�"� ����� ���&����������������������������� !�"� ����� ���&����������������������������� !�"� ����� ���&����������������������������� !�"� ����� �����

����
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Sülysáp, Malom u. 4. 
szám alatti gyógyszertár és szolgálati lakás rendeltetés� ingatlanvagyonnal kapcsolatos 
értékbecslést. 
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A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy az értékbecslés alapján az ingatlant eladásra felajánlja az 
„Aranypajzs” Patika Bt. részére. 
Az ingatlan vételára 38 mFt + ÁFA, mely összeget a szerz�dés aláírásával egyid�ben kell 
megfizetni.  
Eladás esetén a Képvisel�-testület kiköti, hogy az ingatlanon továbbra is gyógyszertárat kell 
üzemeltetni. 
A Képvisel�-testület az ingatlan eladása után az abból befolyt összeget ingatlan vásárlására fordítja, 
az eladástól számított 6 hónapon belül. 
 
Határid�: 2006. december 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
6/d. NAPIRENDI PONT: 
Dózsa György úti óvoda pincéje helyreállításának árajánlatai 
 



Benkó István polgármester:Az elmúlt testületi ülésen már felvet�dött, hogy leszakad az óvoda 
pincéje. Ezzel kapcsolatban beadtunk egy pályázatot, miszerint nyertünk 1.132.363 Ft-ot, ez még 
továbbításra került a BM-hez,ahol szintén nyertünk, így összesen 8.739.709 Ft áll rendelkezésre. 
Árajánlatokat kértünk, melyek közül a legolcsóbb ajánlat a GEOSZOLG Kft. (2085 Pilisvörösvár, 
Erkel F. u. 16.) ajánlata, mely 11.387.280 Ft-os. Ehhez még szükség van kb. 2,5 mFt öner�re.  
 
Hozzászólók: Kecser István, Lukács István 
 
Csanádi Gábor települési képvisel� az ülésr�l távozott. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

��'����������������������������� !�"� ����� ���'����������������������������� !�"� ����� ���'����������������������������� !�"� ����� ���'����������������������������� !�"� ����� �����

����
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Dózsa György úti 
óvoda pincéjének födém meger�sítésére beadott árajánlatokat. A legolcsóbb árajánlatot a 
GEOSZOLG Kft. adta, mely 11.387.280.- Ft. Az Önkormányzat rendelkezésére álló pénzösszeg, 
melyet pályázat útján nyert el 8.739.709.- Ft. A különbözet 2.647.571.- Ft, mely összeget az 
Önkormányzatnak öner�ként vállalnia kellene.  
 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy a 2.647.571.- Ft saját er� hozzáadásával a legolcsóbb 
árajánlat (11.387.280 Ft) kerüljön elfogadásra. 
 
A Képvisel�-testület felkéri a Polgármestert a szerz�dés aláírására. 
 
Határid�: 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
6/f. NAPIRENDI PONT: 
Képvisel�i indítványok: 
Kecser István:  Tavaly járdaépítésre meg lett szavazva kb. 1 mFt, ami nem került elköltésre.  
 
Benkó István polgármester: Pld. a Gebauer mellett is össze lett törve a járda, valószín�leg az törte 
össze, aki a fát kitermelte. ezt feltétlenül meg kell csinálni. Majd keresni kell erre kivitelez�t.  
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Kecser István: Lenne egy áthidaló javaslata, mégpedig az, nem jó gyakorlat, hogy ad-hoc döntések 
szülessenek, inkább szülessen egy körültekint� rendelet és normatív alapon a mindenkori 
költségvetési keretek között oldja meg az ilyen problémákat az Önkormányzat.  
 
Benkó István polgármester: A felvetéssel egyetért.  
A Kisköz és a Patak sétány sarkán lév� áteresz problémája be lett jelentve a biztosítónál, �k 
felvették a kárt és 50 eFt-ot fizettek érte. Addig nem is akart a Hivatal  lépni, amíg a biztosító nem 
téríti meg a kárt. Majd most már megrendelésre kerül a Faluszolga Kft-nél.  
Közvilágítással kapcsolatban meg van rendelve a Széchenyi útnál a két út összekötésénél, van egy a 
Vörösmarty útnál, ahol véleménye szerint két lámpa elég. Itt helyszíni bejárás lesz.  
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy a Patak sétány – 
Kisköz sarkánál 1 db közvilágítási lámpaoszlop elhelyezése szükséges. 
 
Felkérik a Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportját, hogy a lámpaoszlop megrendelésér�l az 
ÉMÁSZ Rt-nél gondoskodjon. 
 
Határid�: 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  PMHIV M�szaki Csoportja  
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy Vörösmarty u. 
végénél (Pesti Zoltán ingatlana el�tt) 1 db közvilágítási lámpaoszlop kihelyezése szükséges. 
 
Felkérik a Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportját, hogy a lámpaoszlop megrendelésér�l az 
ÉMÁSZ Rt-nél gondoskodjon. 
 
Határid�: 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  PMHIV M�szaki Csoportja  
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy a Kisköz és a Patak 
sétány sarkán lév� áteresz kijavítása szükséges, mivel annak megrongálódása miatt a víz elfolyása 
nem biztosított. 
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A Képvisel�-testület felkéri a Faluszolga Kft. Ügyvezet� Igazgatóját, hogy a szükséges 
munkálatokat végezzék el. 
 
Határid�: 2006. augusztus 15. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy a F� utca ( 31. sz. 
fkl. úttól) a Kisközben ki kell alakítani a felszíni vízelvezetés árkait, illetve a szükséges átereszeket 
olyan módon, hogy a csapadékvíz lefolyása a teljes nyomvonalon akadálymentes legyen.  
 
A Képvisel�-testület megbízza a Polgármestert, hogy a munkálatokat végeztesse el.  



 
Határid�: 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  Kecser István, a Településfejlesztési Bizottság elnöke 
   
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy rendeletet kell 
alkotni a felszíni vízelvezetés m�tárgyai és hálózati elemei (árkok) közm�nek min�sülésével 
kapcsolatban, amely átfogóan és normatív alapon szabályozza ezt a témát.  
 
A Képvisel�-testület felkéri a Jegyz� Asszony a rendelet elkészítésére. 
 
Határid�: 2006. december 31. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
Benkó István polgármester: A Sz�ll�si állomásnál, a felüljárónál nagy mennyiség� víz gy�lt 
össze. A MÁV illetékesét értesítettem err�l, akivel személyesen bejárást hajtottunk végre. 
Véleménye szerint a MÁV ezzel nem kíván foglalkozni, de várom az üggyel kapcsolatos írásos 
válaszát.  
A szeméttelep tulajdonjoga rendez�dik.  
A vízleürít� hely dolgai is rendezésre kerülnek, várjuk a visszajelzést.  
 
A Tápió kotrással kapcsolatban maximálisan egyetért. Erre Bartucz István már adott egy árajánlatot, 
amit el fog küldeni a Patócz úrnak, mivel abban egyeztek meg, hogy amit Sülysápon befizetnek, 
legalább fordítsák a Tápióra. Ezt két irányból kellene kotorni, mindkét felér�l.  
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A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy a Tápió patak 
legrosszabb állapotban lév� mederszakaszainak kotrását miel�bb el kell végeztetni.  
 
A Képvisel�-testület felkéri a Polgármestert, hogy ismételten keresse meg a Tápió patak kotrásával 
kapcsolatban írásban a Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulás Elnökét, illetve tájékoztassa Bartucz 
István árajánlatáról a patak kotrásával kapcsolatban. 
 
Határid�: 2006. augusztus 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
Benkó István polgármester:A Piac térrel kapcsolatban a Faluszolga Kft-t�l megrendelték a 
rendbetételt, de nem végezték el a munkát. . Véleménye szerint különös dolgot ott nem érdemes 
csinálni, hiszen éjszakánként rájárnak a kamionok. Ez úgyis addig lesz piactér, amíg a különböz� 



hatóságok engedik. Ha pedig azt akarjuk, hogy piac legyen, akkor be kell keríteni, és szilárd 
burkolatú járdákat, közleked�ket kell kialakítani. Viszont a piactér búcsútér is, búcsú alkalmával 
nehéz gépjárm�vek is közlekednek, melyek súlyosak, igen nagy teherbírású útalapot kell készíteni.  
Szerintem bizottsági el�készítés szükséges, valamint tervek készítése. A munka elvégzéséhez 
jelent�s pénzeszköz is szükséges, amiben dönteni kell a testületnek. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy meg kell szüntetni a 
piac téren lév� állapotokat, miszerint az es�s id�ben „sártengerré” változik. 
 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy a Piac teret k�zuzalékkal fel kell szórni. A munkálatokat a 
Faluszolga Kft-nél meg kell rendelni. 
 
Határid�: 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  a megrendelésért felel�s 
  Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója  
  Kecser István, a Településfejlesztési Bizottság elnöke 
 
 
6/g. NAPIRENDI PONT: 
Képvisel�i indítványok  
 
Benkó István polgármester: Képvisel�i indítványokat kaptam kézhez, melyekben jelent�s 
kérdések fogalmazódtak meg. A Horinka Úr kérdéssorozatával szeretném kezdeni, mely az 
átereszek tisztítására vonatkozik. A Vörösmarty u. és Táncsics M. u. keresztez�désénél ezt az 
átereszt 2000. évben tettük le, természetesen sürg�sen intézkedni kell .A Szent Imre és a Losonczi 
utca keresztez�désénél nincs áteresz. A F� utca 85. mellett már beszámolt a testületnek 2005. 
11.14-én. Itt tervkészítés szükséges. Akkor a Faluszolgától is megrendelésre került. Közben a 
Vaszari úrnak is lett írva ezzel kapcsolatban levél, mivel az áteresz olyan mélyen van, hogy ezzel  

17 
 
 

nem lehet mit kezdeni. Arról volt szó, hogy tervet kell készíttetni, és a Magyar Közút majd 
hozzájárul. A tervkészítésr�l a testület nem döntött.  
Járdaépítésekkel kapcsolatban van a Hivatalnak egy M�szaki Csoportja, de ha megmondják, hogy 
hova vitessük a sódert és a cementet, akkor kiküldjük. Aki kért a járdaépítéshez anyagot, azt 
mindenki meg is kapta. A Tavasz utcában volt olyan probléma, hogy téli id�szakban nem csinálták, 
tavasszal pedig már nem jelentkeztek. Sajnos a Hivatal m�szaki létszáma jelenleg nem teljes.  
Közterületi hulladéktárolókkal kapcsolatban: annak idején az intézmények elé kerültek kirakásra, de 
most az intézményvezet�k azt mondják, hogy nem kell nekik, mert ki vannak borítva. Meg kell 
határozni a helyet, és ahová kell, oda kirakásra kerülnek.  
A „Pelenkatelepi” csapadékvíz elvezetésére a terv elkészült. Ezzel kapcsolatban ki lett jel�lve az 
árokásás. Volt aki kiásta, volt aki nem.  
A Vörösmarty úton az egyik oldalon végig lett ásva az árok, a másik oldalon nincs árok ásva, mert 
ott szikkasztó árkokat kért a lakosság.  
 
Horinka László :  Talán jobb lenne, ha sorban lehetne haladni a kérdésekkel, és le is lehetne zárni 
egymás után a témákat.   
 
Hozzászólók:  Kecser István, Szücsi Csaba, Cseri Péter  
 



Benkó István polgármester: Annak idején azért lettek megszerezve a peron betonok, hogy ezekkel 
akár a Tápió meder beburkolásra kerüljön, akár a különböz� árkokat. Ezekhez pénz kell, várta az 
olyan embereket, akiknek ezt fel lehetett volna ajánlani. Jelent�sen fognak csökkeni a belvíz 
problémák, ha a szennyvizet a csatornába fogjuk bekötni. 
 
Szücsi Csaba: Van egy ismer�se, aki szeretne megvásárolni egy önkormányzati tulajdonban lév� 
földterületet a zártkertben. A lényeg, hogy a testület januárban kijelölt erre egy vev�t, akinek 
részletfizetés lett biztosítva, de még nem történt semmi. A mellette lév� lakó megvenné ugyanazt a 
területet. A szerz�dés állítólag ügyvédnél van, de nem jelentkezett még a kijelölt vev�. Kérdezem, 
hogy hogyan lehet, ha a testület úgy dönt, visszavonni azt a határozatot, amelyben kijelöltük a 
vev�t, és hogyan lehetne az ismer�söm beadványát napirendre t�zni, és �t kijelölni vev�nek.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�:  Szilágyi Zoltán által megvásárolandó telekr�l van szó. Január 30-
án született a testületi határozat. Nem jött szerz�dést kötni. Végül részletfizetés lett részére 
biztosítva. Az összes anyag átkerült az Ügyvéd Asszonyhoz, azzal a szándékkal, hogy az 
Önkormányzat ezt a területet el kívánja adni. Nem történt semmi. Az illet� már eladta a lakását 
Budapesten, jelenleg albérletben él élettársával és gyermekével. Ez az illet� már mindenféle 
telekmanipulációkat próbál véghez vinni. Pld. már cseréltek telekrészt, stb. Érdekességként már 
árulja is azt a területet, amit még nem vásárolt meg. 
 
Benkó István polgármester:  Javasolja, hogy a Jegyz� Asszony legyen megbízva azzal, hogy 
szólítsa fel a Szilágyi Urat, hogy 8 napon belül hozza be a szerz�dést, amennyiben nincs szerz�dés, 
akkor a következ� testületi ülésen visszavonásra kerüljön a határozat.  
 
Dr. Pérczhy Attila:  Egy póthatárid�t kell adni, ami 8 nap, ha nem jelentkezik, akkor  módosítani 
kell  a határozatot. 
 
Hozzászóló:  Farkas Ferenc 
 
A Képvisel�-testület egyhangú  szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Kozich Zoltánné vételi 
szándékát a 2385 hrsz-ú önkormányzati ingatlanra vonatkozóan. 
A Képvisel�-testület a 11/2005. (IV:25.) sz. határozatával értékesítette a területet Szilágyi Zoltán 
részére,  a 13/2006. (I.30.) sz. határozattal az ingatlan vételárának részletfizetéséhez is hozzájárult. 
A vételár kiegyenlítése a mai napig nem történt meg, a szerz�dés megkötésére sem került sor. 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete felkéri a Jegyz� Asszonyt, hogy 
szólítsa fel Szilágyi Zoltánt, hogy a szerz�dést kösse meg, illetve a vételár befizetésér�l is 
gondoskodjon 8 napon belül. Amennyiben ez nem történik meg, úgy a testületi határozat az 
augusztusi ülésen visszavonásra kerül. 
 
 
Határid�: 2006. augusztus 11. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
6/h. NAPIRENDI PONT: 
Képvisel�i kérdés a polgármester úrhoz 



 
Benkó István polgármester: Képvisel�i kérdésként felmerült, hogy a Kiskókai úton vízelvezet� 
árok került kialakításra, valamint átereszek is kihelyezésre kerültek. Az ügynek el�zménye van. 
Valóban itt nem volt árok, de a júniusi felh�szakadás után saját hatáskörben döntöttem ebben. A 
nyomvonal úgy lett kijelölve, hogy adott volt azon a területen egy telefonakna, amit ki kellett 
kerülni. Ott a Malom és a Kiskókai úton 448 m árok lett kiásva, ez 333 eFt-ba került. Az átereszeket 
biztosítottuk., mert ott nem volt árok. A kivitelez� a Bartucz István volt, mert a Faluszolga Kft-nek 
akkor rossz volt a gépe. A lakosságot ott kötelezzük, ahol árok van az árok rendbentartására., ez 
benne van a köztisztasági rendeletben is.  
 
 
 
6/i. NAPIRENDI PONT: 
A Pensió 17. Kft. ajánlata óvodai, iskolai és feln�tt közétkeztetésre 
 
Benkó István polgármester:  Itt most a konyha további sorsáról van szó. Ez a cég 50 ezer ebédet 
f�z naponta. �k átveszik a jelenlegi dolgozókat is, és megvásárolnák a rend�rség épületét és ott 
alakítanának ki egy új konyhát. Javasolja, hogy a bizottságok foglalkozzanak ezzel a kérdéssel és 
készítsenek egy anyagot a testület elé. A cég kifizetne 20 %-ot + az ÁFÁT és utána havi 1 mFt-tal 
törlesztenék és még építenék is a konyhát.  
 
Hozzászóló: Lukács István 
 
 
Benkó István polgármester:  Véleménye szerint a következ� testületi ülésen kellene tárgyalni ezt 
a témát, természetesen úgy, hogy el�tte a bizottságot is megtárgyalják. 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Pensió 17. Kft. 
ajánlatát, óvodai, iskolai és feln�tt közétkeztetésre vonatkozóan. 
 
A Testület úgy döntött, hogy a bizottságok véleményezése után az augusztusi testületi ülésen újra 
tárgyalja a Kft. ajánlatát. 
 
Határid�: 2006. augusztus 11. 
Felel�s: bizottságok elnökei 
 
 
Benkó István polgármester:   A temet� b�vítésével kapcsolatban sikerült a tulajdonossal felvenni 
a kapcsolatot. Megállapodás született, hogy 350 eFt-ért eladják az Önkormányzatnak a területet. 
Kéri a Képvisel�-testület felhatalmazását az adásvételi szerz�dés aláírására. 
 
 
A Képvisel�-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete egyetért azzal, hogy a temet� 
b�vítéséhez területet kell vásárolni.  
Felkérik a Polgármestert, hogy a kialkudott 350 eFt-os áron a temet� b�vítéséhez szükséges 
területet az Önkormányzat részére megvásárolja, illetve az adásvételi szerz�dést aláírja.  
 
 
Határid�: 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
 
 
Benkó István polgármester: Több hozzászólás nem lévén megköszönte az ülésen való részvételt, 
aktivitást és az ülést berekesztette. 
 
Sülysáp, 2006. július 4. 
 
 
 
        Gulyásné dr. Gál Ilona       Benkó István 
                 jegyz�                                                 polgármester  
 
 
Jegyz�könyv hitelesít�: 
 
 
  Lányi György 
       önkormányzati képvisel�  
 


